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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Hol tart az oktatásügyben az akadálymentesítés, és felújították-e a korábban má r
megkezdett energiaracionalizálási programokat is,?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön 163 pontos cselekvési tervében a következőket ígérte :

Törvényi kötelezettség kötelez minden közintézményt az akadálymentesítési progra m
megvalósítására. Ez a tárca intézményeinél a következő periódusban mintegy 18-20 milliárd
forintot igényel. Felújítjuk a korábban már megkezdett energiaracionalizálási programoka t
is, amelyek finanszírozása a költségek megtakarításából származik (ilyen pl . a Szemünk
Fénye Program).

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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